

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី ២៧ ខែមេសាឆ្នាំ ២០២០

ទំនាក់ទំនង៖ មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួមនៃទីក្រុងឡងប៊ិច ៥៦២.៥៧០.NEWS (៦៣៩៧)

jic@longbeach.gov

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសជាបន្ទាន់

ជម្រើសនៃការធ្វើតេស្តរកជំងឺកូវីដ-១៩(COVID-19)បានកើនឡើង នៅក្នុងទីក្រុងឡងប៊ិច

ទីក្រុងឡងប៊ិចរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា – ទីក្រុងឡងប៊ិចបានបង្កើនជម្រើសការធ្វើតេស្តរកជំងឺកូវីដ-១៩តាមរយៈវិធីសាស្ត្រផ្សេងៗ។ ទីតាំងថ្មីពីរនឹងត្រូវបើកដំណើរការនៅសប្តាហ៍ក្រោយនេះ។

អភិបាលក្រុងលោក Robert Garcia បានមានប្រសាសន៍ថា “ការធ្វើតេស្តមានសារៈសំខាន់ណាស់ក្នុងការតាមដានបង្ក្រាបនិងការពារការឆ្លងរាលដាលនៃជំងឺកូវីដ-១៩។ ដោយបង្កើនការធ្វើតេស្តនិងភាពងាយស្រួលក្នុងការទទួលបានការធ្វើតេស្តយើងធ្វើការកាន់តែមានប្រសិទ្ធភាពនិងអាចថែទាំប្រជាជនកាន់តែច្រើន។”

ទីក្រុងកំពុងតែបន្ថែមការធ្វើតេស្តដែលមិនមែនផ្អែកលើឃានយន្តនៅទីតាំងធ្វើតេស្ត ៣ ដែលកំពុងដំណើរការហើយ។ ការធ្វើតេស្តនេះគឺដើម្បីសម្របសម្រួលសម្រាប់អ្នកដែលមិនមានឃានយន្ត។ ប្រជាជនត្រូវដាក់ការណាត់ជួបមុនដើម្បីដំណើរទៅកន្លែងធ្វើតេស្តឬអាចទៅគ្លីនិកធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យរហ័ស (RAC) ដើម្បីទទួលជំនួយ។

ការណាត់ជួបនឹងមានចាប់ពីម៉ោង ១០ ព្រឹកដល់ម៉ោង ១ រសៀលជារៀងរាល់ថ្ងៃតាមរយៈស្តង់ធ្វើតេស្តចល័តរបស់មន្ទីរសុខាភិបាលដែលមាននៅទីតាំងទាំងនេះ៖

- មហាវិទ្យាល័យនៃទីក្រុងឡងប៊ិចសាខាឆ្នេរសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក (Long Beach City College Pacific Coast Campus), 1305 Pacific Coast Highway (ច្រកចូលចំណតនៅជិត Orange Avenue) - គ្លីនិកធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យរហ័សគឺនៅជិតកន្លែងធ្វើតេស្តនេះ។
- សាលារៀន Jordan, 6500 Atlantic Avenue (ច្រកចូលនៅលើផ្លូវ Atlantic Avenue)
- សាលារៀន Cabrillo, 2001 Santa Fe Avenue (ច្រកចូលនៅលើផ្លូវ Santa Fe Avenue និង W. Willard Street)

ការណាត់ជួបធ្វើតេស្តនៅថ្ងៃតែមួយឬថ្ងៃបន្ទាប់គឺមានសម្រាប់អ្នកដែលមានរោគសញ្ញាដោយការធ្វើតេស្តតាមឡានឬការធ្វើតេស្តដែលមិនមែនផ្អែកលើយានយន្ត។ ទោះបីជាបុគ្គលដែលមានអាយុលើសពី ៦៥ ឆ្នាំឬមានជំងឺសុខភាពរ៉ាំរ៉ៃត្រូវបានផ្តល់អាទិភាពក្នុងការធ្វើតេស្តក៏ដោយការធ្វើតេស្តក៏មានសម្រាប់អ្នកដែលមានរោគសញ្ញានៃជំងឺកូវីដ-១៩ផងដែរ។ អ្នកដែលចាប់អារម្មណ៍ចង់ធ្វើតេស្តសូមចូលទៅកាន់ [គេហទំព័រនៃការធ្វើតេស្តរកជំងឺកូវីដ-១៩របស់ទីក្រុង](#) ដើម្បីឆ្លើយសំណួរមួយចំនួននិងកំណត់ពេលណាត់ជួប។

បុគ្គលិកជួរមុខរួមមានអ្នកឆ្លើយតបដំបូងចំពោះឧបត្ថម្ភហេតុ បុគ្គលិករដ្ឋាភិបាលសំខាន់ៗ អ្នកជំនាញព្យាបាលសុខភាព និងបុគ្គលិកហាងលក់គ្រឿងទេសមានសិទ្ធិធ្វើតេស្តដោយមិនគិតពីរោគសញ្ញា។ បុគ្គលិកដែលមិនមានរោគសញ្ញាប៉ុន្តែជឿថាប្រហែលជាមានការប៉ះពាល់នឹងមេរោគកូវីដ-១៩ហើយចង់ធ្វើតេស្តអាចធ្វើបាន។

មន្ទីរសុខាភិបាលនិងសេវាមនុស្សកំពុងសហការជាមួយមហាវិទ្យាល័យទីក្រុងឡងប៊ិចដើម្បីបើកទីតាំងថ្មីនៅមហាវិទ្យាល័យទីក្រុងឡងប៊ិចសាខាសិល្បៈសេរី (Liberal Arts Campus) ដោយមានការធ្វើតេស្តប្រមាណ ១០០ ក្នុងមួយថ្ងៃ។ ទីក្រុងគ្រោងនឹងបើកទីតាំងនេះនៅសប្តាហ៍ក្រោយ។

ទីក្រុងក៏កំពុងសហការជាមួយមន្ត្រីស្រុកនិងមន្ត្រីរដ្ឋដើម្បីបង្កើនសមត្ថភាពរបស់ទីក្រុងក្នុងការធ្វើតេស្ត។ កន្លែងធ្វើតេស្តបន្ថែមដែលត្រូវបានស្នើឡើងសម្រាប់ទីក្រុងឡងប៊ិចខាងជើងត្រូវបានរំពឹងថានឹងបើកដំណើរការនៅសប្តាហ៍ក្រោយ។ តេស្តជាង ១០០ នឹងមាននៅទីតាំងថ្មីនេះផងដែរ។

ព័ត៌មានលម្អិតទាក់ទងនឹងទីតាំងធ្វើតេស្តថ្មីទាំងពីរនឹងចេញនាពេលខាងមុខនេះ។

នៅពេលដែលទីតាំងថ្មីទាំងពីរនេះត្រូវបានបើកទីក្រុងនឹងមានសមត្ថភាពធ្វើតេស្តបុគ្គលជាង ៧០០ នាក់ ក្នុងមួយថ្ងៃ។ ចំនួននេះនឹងបន្ថែមទៅលើសមត្ថភាពបច្ចុប្បន្នដែលធ្វើតេស្តមនុស្សប្រមាណ ២៥០ នាក់ ក្នុងមួយថ្ងៃនៅមន្ទីរពេទ្យសាំងម៉ារី (St. Mary Medical Center).

សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីជំងឺកូវីដ-១៩ រួមទាំងព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលទីក្រុងឡងប៊ិចកំពុងអនុវត្តដើម្បី ការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនសូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ longbeach.gov/COVID19 ហើយតាមដាន @LongBeachCity នៅលើហ្វេសប៊ុក ធ្វីតធ័រ និង Instagram។

###